I trust in God wherever I may be, Upon the land or on the rolling sea. For, come what may, from day to day, My heav'nly Father watches over me.

> 我信靠主,不論我在何處, 或在陸地,或在大海中途。 每日所遇,全仰望主, 慈悲天父必常看顧保護。

Refrain

I trust in God, I know He cares for me, On mountain bleak or on the stormy sea; Though billows roll, He keeps my soul, My heav'nly Father watches over me.

> 我信靠主,深知主看顧我,或在荒山,或在怒海狂波; 主賜洪恩,使我安穩, 慈悲天父必常看顧保護。

He makes the rose an object of His care,
He guides the eagle through the pathless air,
And surely He remembers me,
My heav'nly Father watches over me.

野地玫瑰,天父尚且看顧, 天空飛鷹,祂也指引歸途, 我蒙主愛,恩更豐富, 慈悲天父必常看顧保護。

Refrain

I trust in God, I know He cares for me, On mountain bleak or on the stormy sea; Though billows roll, He keeps my soul, My heav'nly Father watches over me.

> 我信靠主,深知主看顧我,或在荒山,或在怒海狂波; 或在荒山,或在怒海狂波; 主賜洪恩,使我安穩, 慈悲天父必常看顧保護。

My heav'nly Father watches over me.

My heav'nly Father watches over me.

He watches over me.

慈悲天父必常看顧保護。 慈悲天父必常看顧保護。 祂必看顧保護我。